

# Wina



## Presidiumvergadering

Verslag

Vergadering van 28 april 2024

- Aanwezig:** Aaron Smets, Ewout Audenaert, H  lo  se Lejeune, Kay-Li De Neef, Lise Fonteyne, Lotte Van Marcke, Louis P  riquet, Nathan Vanzeir, Ruben Van der Borcht, Rune Tveit, Skylar Deslypere,
- Waarnemer:** Bram De Groote, Caitlin Geluk, Hardwin Voorspoels, Joakim Van Dooren Landuyt, Maarten Margits, Malin Van Rompay, Niels Libeer, Raven Steeno, Wannes Gillis-D'Hamers
- Verontschuldigd:** Jasper Lor, Marjorie Cleynen, Wout Saelens
- Afwezig:** Arne Verheyden, Arthur Kerkhofs, Luca Dehennin, Sander Van den Eynden

De vergadering wordt geopend om 21u21.

---

## Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

---

## Goedkeuring verslag

Het verslag wordt verdaagd naar de volgende vergadering.

---

## Mededelingen

- Woensdag is het teambuilding. Er zullen gratis BBQ-groentjes zijn (vlees is op eigen kosten).
- De laatste PV is op 23 mei. Dit valt samen met de slotactiviteit van Chemika. De Winawards zullen dan worden uitgereikt, eveneens als de bedanking voor de ploeg.
- De living was niet in orde.
- Materiaal heeft een eetinventaris in orde gemaakt. Er hangt een blad op de deur van de kelder waarop je moet zetten wat je uit de kelder hebt gehaald. Je moet nog steeds een mail naar beheer sturen om de betaling in orde te brengen.

---

## Discussie sleutel living

Er is een sleutel voor de living, maar je kan nog steeds niet door de rode deur. Er wordt gekeken naar alternatieven om dit eventueel te ontwijken. Dit zijn al de mogelijkheden: een kaartlezer voor de deur, een kastje met een code

voor de sleutel, extra sleutel die enkel voor de rode deur werkt, slot veranderen van de living. Dit wordt volgend jaar verder bekeken.

---

## Actiepuntjes

| Actiepunt                             | uit te voeren door | tegen            |
|---------------------------------------|--------------------|------------------|
| De financiën van cultuurreis afwerken | Cultuurreis        | Zo snel mogelijk |
| Activiteiten aanvullen op de wiki     | Verantwoordelijken | Zo snel mogelijk |

### De financiën van cultuurreis afwerken

Dit komt de volgende vergadering in orde.

### Activiteiten

Het is beter, maar nog niet volledig.

---

## Updates

### LOKO

De paarse t-shirts die je kon kopen voor campagne paars zijn niet meer te koop. Er zijn problemen met lokaalreservering. LOKO gaat met lokaalreservering samenzitten om een flowchart te maken voor studenten zodat je een duidelijk overzicht hebben van hoe ze een lokaal kunnen reserveren.

### Scientica

Het kiesevenement (KiesWijs) valt op 13 mei. Deze gaat door in QDV en is grootschalig, wat betekend dat er veel bekende mensen zullen zijn. Zeker komen en zeker de shiften invullen.

---

## Stewards barren en invullen stewardschifts

Tot nu toe zijn er enkel stewardshiften aangemaakt bij drukke barren, maar op andere barren kunnen er ook dingen gebeuren. Daarom wordt er besproken om in de toekomst voor elke bar stewardshiften aan te maken. Het zal moeilijk worden om de shiften ingevuld te krijgen. We passen de regels van veiligheid wel toe.

Er zijn een aantal mensen die dit jaar deze shiften hebben opgevuld en krijgen voorrang om naar de stewardsreceptie te gaan van LOKO.

---

## Engagementsvergadering Scientica

Op 1 mei zal de engagementsvergadering van Scientica plaatsvinden. Hier wordt er besproken wat er volgend jaar gaat gebeuren. Als je puntjes hebt mag je deze sturen naar Ruben.

---

## Evaluatie activiteiten voorbije weken

### Escape Room

Er was niet veel volk aanwezig. Dit zal waarschijnlijk zijn door de tussentijdse toets van Calculus II die je niet ver op voorhand kan weten. Het is wel belangrijk om volgend jaar in het tweede semester opnieuw te vragen aan de professor wanneer deze zal plaatsvinden.

## **All you can eat stand**

Dit wordt verdaagd naar de volgende vergadering.

### **Jeneverbar**

Er was minder volk dan verwacht in vergelijking met vorig jaar. Mensen gaan vroeger weg omdat het al sluit om 3u. De jenever moet vroeger besteld worden en de shiften moeten vroeger aangemaakt worden. OHL had dezelfde problemen als vorig jaar dus volgend jaar moet er gezocht worden naar een andere locatie. De tappers van deze avond moeten ook minder of niet drinken. De afbraak ging vlot. Voor volgend jaar moet er een balans gemaakt worden tussen de "normale" en "speciale" smaken.

### **Beiaardcantus**

Het was beter dan vorig jaar, maar mog steeds niet goed. De geluidsinstallatie was niet goed. Je moest een eigen glas meebrengen, maar dit werd niet duidelijk gecommuniceerd. De security G4S was niet geïnformeerd met wat er precies verwacht werd en met wat er wel/niet binnen mocht. Als je stewardshiften verwacht, zorg je er ook voor dat elke steward een jas heeft. Handschoenen bij het verplaatsen van planché zou zeker een meerwaarde zijn.

### **Ouwzakkenbar**

Zoals op de vorige PV reeds vermeld zal deze bar verplaatst worden naar 8 mei. Dit moet in het begin van het jaar vastgelegd worden, want nu was het chaotisch met de planning.

### **Ouwzakkencantus**

Het was tof, maar er was minder opkomst dan gehoopt. Er waren 60 mensen ingeschreven, maar slechts 40 komen opdagen. Ze lieten ook niet weten dat ze niet meer kwamen. Het zal waarschijnlijk te veel zijn geweest op anderhalve maand door het lustrum.

### **Daguitstap Maastricht**

Dit was goed. Zeker voor herhaling vatbaar. Een groot deel van de aanwezigen waren mensen die anders niet naar Wina-activiteiten komen, wat zeker goed is.

### **Winatoneel**

Dit is goed gegaan. Het heeft winst gedraaid volgens eigen berekeningen. De shiften invullen is moeilijk.

### **Mastertakencafé**

Dit was in orde. De Moete is vanaf nu altijd de plaats voor de mastertakencafés tenzij de uren niet uitkomen.

---

## **Activiteiten in de nabije toekomst**

### **Rondleiding Stella-Artois**

Maak zoveel mogelijk reclame hiervoor. Er zijn weinig mensen ingeschreven.

### **Beachvolleybaltoernooi**

Er zijn 5 teams ingeschreven. Dit is een beetje zoals verwacht. Er zal een prijs worden weggegeven.

### **Sportbar**

Max en Arthur regelen deze bar. Mensen kunnen zich inschrijven voor het bierpongtoernooi. Redelijk wat reclame maken omdat het zich op een dinsdag afspeelt.

### **Meirondjes**

Elisa en Ewout gaan tellen. Max zal de inkopen doen.

### **Kermis**

De shiften zijn zo goed als niet opgevuld.

### **Lenteconcert**

Alles is geregeld. Er moeten nog wat shiften ingevuld worden, maar het zijn er niet veel.

### **Lustrumlezing III**

Alles is in orde. Ook hier moeten er nog shiften ingevuld worden.

### **Sterrenkijk-avond**

Alles is in orde.

### **Vuurkamp**

Er is een mail gestuurd naar LOKO voor het reserveren van 's Meiers. De begroting is bijna af. De alternatieven zijn ook al in orde gebracht.

### **Marginale tentbar**

Dit komt goed. Er zal gebruik gemaakt worden van drankkaarten met vakjes van 60 cent. Er komen ouwzakken en er zal (natuurlijk) een tent aanwezig zijn.

### **Overdrachtscantus**

Alles komt in orde.

---

## **Activiteiten in de verre toekomst**

### **Eindejaarsbar**

De datum hiervoor wordt bekeken. Er zal een poll rondgaan tussen de Wina-leden om te kijken welke datum hiervoor het beste is.

### **Proclamatie**

Voor de proclamatie vragen ze of ze op de bar een feestje mogen geven op 4 juli. Dit mogen ze doen.

---

## **Varia**

- Als je de bestelwagen leent moet je deze ook op tijd afhalen. Laat ook tijdig weten als je niet op tijd daar geraakt.
- Er is een nieuwe camera voor de cantussen en barren. Draag hier zorg voor.
- Chick 'n Dip willen ons sponsoren. Je kan dan met een lidkaart van Wina 2 stempels krijgen op hun stempelkaart in plaats van 1 bij een aankoop.

---

## **Overlopen actiepunten**

| <b>Actiepunt</b>                      | <b>uit te voeren door</b> | <b>tegen</b>     |
|---------------------------------------|---------------------------|------------------|
| De financiën van cultuurreis afwerken | Cultuurreis               | Zo snel mogelijk |
| Activiteiten aanvullen op de wiki     | Verantwoordelijken        | Zo snel mogelijk |

---

## Rondvraag

De rondvraag wordt niet genoteerd.

---

De vergadering wordt gesloten om 23u33.

Aaron Smets (secretaris)  
secretaris@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 12 mei om 21u00 in QDV 00.100.